
 

Protokoll nr. 1 
Styrelsemöte SMC Södermanland | 2024-01-11 
 
Närvarande styrelsemedlemmar  
Cecilia von Hausswolff, Anna Runarsdotter, Andrea Hudatzky, Erik Nilsson, Thomas Eriksson, Katarina Theander, 
Björn Denkvist, Kim Seppälä, Gunnar Friskopp, Wallentin Berggren, Mariia Nyström, Robin Ludvigsson 

Övriga: MCT Jerry von Hausswolff  

 
1. Mötets öppnande  
Ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.  
 
2. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes.  
 
3. Godkännande av föregående protokoll  
Föregående protokoll godkändes.  
 
4. Ekonomi och budget  
532 000 kr på kontot. Bokningsavgiften är betald för funkisdagen på Gelleråsen 10/6. Julbordet dec 
2023 är också betalt. 
 
5. Information  
GTR 2024 
Planeringen för områdets framtid fortsätter, förhoppningsvis positivt för distriktet. 
 
Aspirantgrupp på Facebook 
Björn Denkvist har skapat en Facebookgrupp för att aspiranter. Gruppen syftar till att aspiranter ska 
kunna stötta varandra och byta erfarenheter. Gruppen heter SMC Sörmland Aspiranter och tanken är 
att gruppen ska vara levande och omsättas med nya aspiranter hela tiden. 
 
Bokningar 
Från och med nästa säsong kommer Björn Denkvist sköta bokningar för storbanekurser samt för 
funkisdagar. I de fall vi ska boka något utöver det som redan är bokat eller överenskommet kan Björn 
komma att vara ansvarig även under denna säsong. 
 
6. Styrelseärenden  
Funkisdagar 2024 – kostnader   
Kostnad för distriktet 75 000 kr/bana  
Kostnad för deltagande funktionär 1250kr/person 
 
Vi fortsätter med funkis-stämpelkort där 3 stämplar ger en gratis funkisdag. Alla uppdrag räknas, även 
kurs på väg, organiserad touring eller annan verksamhet som gynnar medlemmarna. Stämpelkortet 
går att lösa in när som helst under säsongen. 
 
 
Ambulans på funkisdagar  
Mötet beslutar att ambulans ska vara ett verktyg för funktionärers säkerhet/arbetsmiljö, både för de 
som kör och jobbar i depån. Bland annat har det varit olyckshändelse i depån (ej motorrelaterad) som 
krävt akutsjukvård. 
Till Kinnekulle är det lång restid för sjukvårdspersonal. Distriktet har ekonomisk möjlighet till ambulans 
och del av pengarna bör gå till det. Styrelsen beslutar att ambulans ska användas under våra 



funkisdagar på storbana. Kostnaderna för ambulans varierar, men ligger mellan 11 000 och 17 000 kr 
+ moms/dag. 
 
Årlig HLR-kurs för funktionärer 
Om vi har kompetens inom organisationen så ska den kompetensen användas ideellt. I första hand ska 
en sådan resurs användas, om inte kompetensen finns så ska detta upphandlas. Ett krav är att det ska 
finnas hjälmavtagning med i kursmaterialet och få HLR-instruktörer har den kompetensen. 
Cecilia har kompetensen som efterfrågas och erbjuder sig att hålla kursen. Styrelsen beslutar att skälig 
ersättning för utrustning, slitage, förbrukningsmaterial och erforderlig utbildning/fortbildning utgår till 
Cecilia när hon håller sådan kurs. 
 
MCT planerar in sådan kurs för distriktet. Kursen hålls årligen, för alla som vill.  
 
7. Verksamhetsärenden  
Grundkursverksamhet  
Styrelsen beslutar att inte köra knix-kurser på vardagar under juli de veckor som det inte finns någon 
möjlighet att köra på helgen pga. Körförbud, enligt förslag från Resursgruppen. Historiskt har det varit 
svårt att bemanna under dessa vardagar, det blir då en belastning på de funktionärer som alltid hjälper 
till att ställa upp när det krisar. Det går istället att exempelvis anordna kurs på väg eller gruskurs under 
den här perioden. 
 
Planeringen för 2024 är på G men vi kör samma slags utbud som förra säsongen. 
Grundkurser 

• Avrostning  

• Knix  

• Gruskurser  

• Kurs På Väg  

• Knix Special? (BMW-klubben har hört av sig om att de vill likt tidigare år vill köra kurs för sina 
medlemmar) 

 
Storbana 2024  

• 2 BKK-dagar på Gelleråsen 29-30/6. Dessa dagar sker i Riks regi, men kan bemannas av 
Södermanland och bedrivas precis som egen kurs, dock utan att intäkterna tillfaller 
Södermanland. Och då ej heller kostnaderna. 

• Funkisträning (Gelleråsen & Kinnekulle) 
 
8. Medlemsärenden  
Årsmöte, 24 mars 2024  

• Ordförande till mötet: Vi ska bjuda in en extern SMC-kollega att vara ordförande för årsmötet. 
Det brukar vara roligt att få besök av något utifrån det egna distriktet.  

 

• Inbjudan till medlemmar, funktionärer:  
Inbjudan har gått ut i MC-folket och mer detaljerad inbjudan ska meddelas medlemmarna 
samt möjligheten att inkomma med eventuella motioner. Läggs upp på hemsida samt 
Facebook. 
 

 
9. Media  
Distriktsspalten, hemsidan, Facebook och Instagram flyter på, men vi tar gärna emot tips och idéer om 
sådant vi kan lägga upp eller skriva om.  
 



10. Övriga frågor  
Inga övriga frågor togs upp.  
 
11. Nästa styrelsemöte  
Måndag den 12 februari kl 18:00. Mötet sker via Teams. 
 
12. Mötets avslutande  
Ordförande avslutar mötet och tackar de närvarande.  
 
 
 
 
Andrea Hudatzky Cecilia von Hausswolff 
Sekreterare Ordförande 


